
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 14. december 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 143
Ministeren bedes vurdere, hvordan en progression i ejendomsværdiskattesat-
sen, hvor værdien over 3 mio. kr. beskattes med 1,8 pct., vil påvirke boligejer-
nes tilskyndelse til at vedligeholde deres boliger samt kvaliteten af den dan-
ske boligmasse.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
formand
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